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Slovo starosty 
 

Dobrý den vážení spoluobčané, 

dovolte, abych vám do nově příchozího roku popřál vše nej!!! Hodně zdraví fyzického, ale a možná 

i především duševního. Při začátku nastávajícího roku 2023 platí více než kdy jindy přání, aby byl 

lepší než ten předchozí. Nechci zacházet do podrobností a komentovat celosvětovou destabilizaci 

způsobenou „Speciální vojenskou operací“ vedenou Ruskem, a proto se spojme a přejme si 

ukončení této války a stabilní mírový vývoj událostí ve světě i v naší zemi. 

Předchozí roky jsme se kromě událostí, o kterých jsem Vás pravidelně informoval, snažili pracovat 

na přípravě významných investičních akcí. Jsou jimi výstavba Cyklostezky Herálec – Svratka, 

výstavba parcel pro rodinné domy v Chaloupkách, oprava domu č.p.221 (Špačkovo), výstavba 

garážových stání pro obecní techniku za obecním úřadem, změna způsobu vytápění základní školy, 

kompletní rekonstrukce rybníka v Hati, připravujeme projekt na novou kanalizaci ve dříve 

zastavěné části Chaloupek, spolupracujeme s hasiči na realizaci nové přístavby hasičárny. To jsou 

projekty, která čekají na realizaci. U velké většiny z nich už máme vypracovanou prováděcí 

dokumentaci včetně příslušných povolení pro stavbu. Jednou věcí je připravit projekty a druhou je 

zařídit jejich překlopení do realizace. Uvidíme, na jaké se podaří získat dotace, do jakých investic 

se pustíme pouze z finančních prostředků obce a na které si popřípadě půjčíme. Musíme si přát také 

kvalitní realizační firmy, vycházející z provedených výběrových řízení na dodavatele stavby. 

Prováděná výběrová řízení jsou složité procesy, jejichž podmínky obec jako zadavatel bohužel může 

jen velice omezeně ovlivnit, zvláště když do zadávací dokumentace nemůže zakomponovat ani 

povinnou prohlídku místa plnění všech uchazečů o zakázku, což je dle zákona o zadávání veřejných 

zakázek diskriminační, ale podle zdravého selského rozumu pochopitelné. 

To je ale naše starost a uděláme vše pro to, abychom sehnali dost finančních prostředků a abychom 

vysoutěžili odpovědné dodavatelské firmy a dotáhli výše uvedené investiční akce do zdárného 

konce. Víme, že nepůjdou v roce 2023 udělat všechny, ale o tom budou rozhodovat zastupitelé obce 

na svých zasedáních, jež jsou veřejná a na které vás všechny srdečně zvu. 

První velikou investicí bude rekonstrukce objektu č.p. 91 (bývalé hospody). Předpokládaná hodnota 

zakázky činí 22,6 mil. Kč bez DPH. Dne 20. 12. 2022 jsme obdrželi Rozhodnutí o poskytnutí dotace 

od Ministerstva průmyslu a obchodu ČR na základě dříve podané žádosti v rámci Národního plánu 

obnovy – programu Regenerace Brownfieldů pro podnikatelské využití. Výše dotace je 

zastropována na 90% uznatelných nákladů z veškerých provedených energetických úspor na 

objektu. Výše dotace není jasně dána a bude se odvíjet od předloženého položkového rozpočtu 

vítězného zhotovitele, v rámci výběrového řízení. Maximální výše dotace je však stanovena na 

18 807 750 Kč bez DPH. V současné době probíhá příprava na výběrové řízení, na základě kterého 

bude dodavatel vysoutěžen. Zahájení rekonstrukce budovy je plánováno na duben 2023, 

s dokončením prací do konce srpna 2024. Opravená budova poskytne prostory pro prodej masa 

a masných výrobků s rychlým občerstvením, prodej léčiv a 3 bytové jednotky. 

Zaměstnanci obce se starají o zimní údržbu komunikací a chodníků, a proto vás důrazně žádám 

o parkování vašich automobilů mimo obecní komunikace. Kde budou vaše auta bránit průjezdu, 

nebo budou v nebezpečné blízkosti k používaným strojům, tam nebudeme vyhrnovat!!!  Dále jsme 

se svými silami pustili do výměny kanalizačního potrubí pod pavilonem jídelny a kuchyně v naší 

škole. Vzhledem ke stavu potrubí nemohla být oprava provedena bezvýkopovou metodou tak, jako 

ostatní potrubí opravené během letních prázdnin. Pokud se celá oprava, včetně uvedení interiérů do 

původního stavu, stihne dokončit do konce zimy, budu velice rád. V prosinci jsme při příležitosti 

nového napojení obecního úřadu na vodovod zřídili na vedení nový hydrant pro doplňování vody 

do hasičské cisterny. Doposud se naplňovala v lokalitě za školou, což vyvolávalo veliký pokles 

tlaku v systému a jeho částečné zavzdušnění. Od toho už by měl být pokoj a výrazným výkyvům by 

měl být konec. 
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Před Vánoci jsme si mohli zalyžovat na tratích udržovaných heráleckým Ski týmem. Přeji nám všem 

hodně sněhu a typické zimní počasí, abychom si tuto část roku pěkně užili. 

Pěkný leden a úspěšný Nový rok 2023 vám přeje                                                     v.s. 

 

 

Poplatky v roce 2023 
 
Popelnice: poplatek za komunální odpad 1000 Kč/ osoba s trvalým pobytem 

                                                                  1000 Kč/ stavba k individuální rekreaci 

 

Stočné: 550 Kč/ osoba s trvalým pobytem + 55 Kč (10% DPH) celkem 605 Kč 

             750 Kč/ vlastníci staveb určených k individ. rekreaci + 10 % DPH celkem 825 Kč.  

  

 Pes: za jednoho psa 300 Kč, 

       za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 600 Kč, 

       za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 let 200 Kč, 

      za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, kterým je osoba starší 65 let  

 

Tzn. za popelnice a stočné za 1 osobu s trvalým pobytem – 1605 Kč, 

za popelnice a stočné za 1 rekreační chalupu – 1825 Kč. 

 

Čú: 1623750339/0800    VS: číslo popisné 

Splatnost poplatku je nejpozději 31.5.2023!!!! 

 

Na OÚ je v prodeji kalendář na rok 2023 za cenu 80 Kč 
 

Nastává zimní období, proto upozorňujeme na prohrnování obecních komunikací 

a s tím spojený zákaz parkování automobilů na obecních komunikacích. 
 

Pozvánka 

                                                   

31.12.2022 od 18 hodin Vás zveme k ZŠ Herálec na tradiční silvestrovský ohňostroj. 

  
                                                                                                 

 

                                   Usnesení zápisu ze zasedání Zastupitelstva obce Herálec              

                     č. 2/12-2022, konaného 14.12.2022 v 17:00 hodin 

                 v zasedací místnosti v budově bývalé České školy 

 
Zahájení: 17:00 hod.  

Místo konání: Obecní úřad v Herálci – budova bývalé České školy č.p. 98 

Celkový počet čl. ZO: 14 (v 17:20 hodin přišel Bc. David Gregor) 

Omluven: Ing. Lukáš Teplý  viz.„Prezenční listina“  

1.  Záznam jednání: 
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  Zasedání zahájil a řídil starosta: Zdeněk Gregor                                  

1.1. Jmenování zapisovatele: Bc. Marketa Pospíšilová 

1.2. Jmenování ověřovatelů zápisu: Ing. Karel Štoll, Ing. Tomáš Odvárka  

1.3. Starosta Zdeněk Gregor upozornil přítomné zastupitele a občany, že je ze zasedání 

zastupitelstva pořizován zvukový záznam. 

       Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 (Chybí Bc. D. Gregor) 

 

2.    Schválení programu 
 

Návrh doplněného programu jednání: 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2.   Schválení programu 

3.  Informace z jednání Zastupitelstva obce Herálec č. 1/11-2022 ze dne 9.11.2022 a z jednání Rady 

obce Herálec č. 1/11-2022 ze dne 28.11.2022. 

4.   Hospodaření obce  

4.1.   Daňová výtěžnost (daně po měsících + daně nápočtem) 

4.2.   Rozpočtové opatření č. 8/2022 

4.3.   Žádost č.j. 784/2022 o finanční příspěvek – Diakonie ČCE v Myslibořicích 

4.4.   Žádost č.j. 790/2022 o finanční přípěvek – Centrum pro zdravotně postižené 

4.5.   Žádost č.j. 842/2022 o finanční příspěvek – Linka důvěry střed 

4.6.   Rozpočet Obce Herálec na rok 2023 

5. Projednání smluv a náležitostí vyhrazených ZO 

5.1. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku  za obecní systém odpadového hospodářství 

5.2.   Dodatek ke smlouvě o dílo S26-22 – TSM design s.r.o. 

5.3.   Veřejnoprávní smlouva - projednávání přestupků – Město Žďár nad Sázavou 

5.4.   Příkazní smlouva – Česká vodohospodářská s.r.o. 

5.5.   Kupní smlouva na prodej pozemků – Povodí Moravy, s.p. 

5.6.   Lesy ČR – žádost o prodej pozemku p.č. 540 v k.ú. Herálec na Moravě 

5.7.   Žádost č.j. 820/2022  o pronájem místnosti v budově č.p. 98 Herálec 

5.8.   Protokol č. 2/2022 o výsledku kontroly na úseku výkonu matriční činnosti  

5.9.   Zápis z ustavujícího jednání Kontrolního výboru + plán činnosti 

5.10. Dodatek č. 17 ke smlouvě ze dne 9.10.2001 

5.11. Dodatek č. 7 ke kupní smlouvě na zjištění odvozu separovaného odpadu 

5.12. Návrh na uzavření smlouvy o věcném břemeni č. 014330070780/001 – EG.D, a.s. 

5.13. Odměny oddávajícím + za kroniku 

5.14. Pověření Kraje Vysočina k zajištění dostupnosti poskytování sociální služby  

5.15. Dohoda – souhlas s používáním dešťové vody 

5.16. Návrh na pořízení změny územního plánu zkráceným postupem 

5.17. Nabídka doprovodného programu plesu 

6. Diskuse 

 

 2. ZO schvaluje doplněný program jednání. 

 Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 (Chybí Bc. D. Gregor) 
 

 4.  Hospodaření obce 
4.1.  ZO vzalo na vědomí daňovou výtěžnost Obce Herálec do 30.11.2022. 

 

4.2.  ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2022 dle návrhu a současně pověřuje Radu obce 

provedením případného závěrečného rozpočtového opatření č. 9/2022 dle skutečných 

příjmů a výdajů k 31.12.2022. 
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Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

 

    4.3. ZO schvaluje  na základě žádosti č.j. 784/2022 zařazení výdajů ve výši 10 tis. Kč pro 

Diakonii ČCE v Myslibořicích do návrhu rozpočtu Obce Herálec na rok 2023 

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

     

4.4. ZO schvaluje na základě žádosti č.j. 790/2022 zařazení výdajů ve výši 3 tis. Kč pro Centrum 

pro zdravotně postižené kraje Vysočina do návrhu rozpočtu Obce Herálec na rok 2023. 

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

 

4.5.ZO schvaluje na základě žádosti č.j. 842/2022 zařazení výdajů ve výši 1.500,-- Kč pro Linku 

bezpečí STŘED do návrhu rozpočtu Obce Herálec na rok 2023.  

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

 

4.6. ZO schvaluje Rozpočet Obce Herálec na rok 2023 sestavený na paragrafy ve výši příjmů  

32.619.950,-- Kč a výdajů 98.294.255,-- Kč a Financováním na straně příjmů ve výši 

65.674.305,-- Kč, které bude pokryto částečně ze zůstatku na účtech a částečně případným 

úvěrem. Návrh rozpočtu byl zveřejněn na Úřední desce Obecního úřadu Herálec                        

od 10.11.2022 do 16.12.2022.  

Hlasování: Pro: 9, proti: 2, zdrž: 3  

 

5.   Projednání smluv a náležitostí vyhrazených ZO 
5.1. ZO schvaluje  Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství s účinností od 1.1.2023 a zvýšení poplatku na 1000 Kč.  

 Hlasování: Pro: 8, proti: 4, zdrž: 2  

 

5.2. ZO schvaluje dodatek ke smlouvě o dílo S26-22 na Vestavbu zubní ordinace do objektu 

Obecního úřadu Herálec s firmou TSM design s.r.o.,zvýšený o odsouhlasené vícepráce        

ve výši 612.682,54 Kč bez DPH  

 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

 

5.3. ZO schvaluje Veřejnoprávní smlouvu na projednávání přestupků s Městem Žďár nad 

Sázavou za cenu ve výši 3 tis. Kč za každé oznámené nebo zjištěné podezření ze spáchání 

přestupku spadajícího do správního obvodu obce Herálec. 

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

 

    5.4. ZO schvaluje Příkazní smlouvu s firmou Česká vodohospodářská s.r.o, České Budějovice 

na vypracování a administraci zadávacího řízení na dodavatele stavby Herálec, dostavba 

splaškové kanalizace za cenu ve výši 35 tis. Kč. bez DPH a pověřuje starostu jejím podpisem. 

            Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

 

5.5. ZO schvaluje na základě řádně zveřejněného záměru prodeje od 10.11.2022  do 28.11.2022 

Kupní smlouvu na prodej pozemků p.č. 1047/74, 1047/75, 1047/78 a 1047/86 o celkové 

výměře 1332 m2 v k.ú. Český Herálec a pozemků p.č. 80/30, 80/31, 80/32, 123/19, 123/20, 

584/124, 584/127, 584/128, 584/129, 584/131, 1001, 1032, 1034, 1036 a 80/34 o celkové 

výměře 3600 m2 v k.ú. Herálec na Moravě s firmou Povodí Moravy, s.p. IČ: 70890013,                   

za cenu ve výši 566.793,-- Kč a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  
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    5.6. ZO schvaluje na základě řádně zveřejněného záměru prodeje od 10.11.2022 do 28.11. 2022 

prodej pozemku p.č. 540 o výměře 2503 m2 firmě Lesy ČR, s.p. za cenu na základě 

znaleckého posudku a pověřuje starostu podpisem Kupní smlouvy. 

Hlasování Pro: 13, proti: 0, zdrž: 1  

 

    5.7.  ZO schvaluje na základě žádosti č.j. 820/2022 a řádně zveřejněného záměru pronájmu  

pronájem místnosti v budově č.p. 98 p. Lukášovi Miklovi, Český Herálec za účelem 

kadeřnictví s účinností od 1.1.2023 za pronájem ve výši 1526,-- Kč/měsíc.  

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

 

    5.8.  ZO bere na vědomí Protokol č. 2/2022 o výsledku kontroly na úseku výkonu matriční 

činnosti. 

  

5.9.  ZO bere na vědomí Zápis z ustavujícího jednání Kontrolního výboru + plán činnosti 

Kontrolního výboru.  

 

5.10. ZO schvaluje Dodatek č. 17 ke smlouvě ze dne 9.10.2001 uzavřené s Miloslav Odvárka 

ODAS na zajištění odvozu tuhého komunálního odpadu s firmou AVE CZ odpadové 

hospodářství s.r.o., IČO: 49356089 s účinností od 1.1.2023 a pověřuje starostu jeho 

podpisem. 

 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

 

5.11. ZO schvaluje Dodatek č. 7 ke kupní smlouvě na zajištění odvozu separovaného odpadu 

s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., IČO: 49356089 s účinností od 1.1.2023 

a pověřuje starostu jeho podpisem. 

 Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 (chybí: Ing. I. Vráblová) 

 

5.12. ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. :NM-014330070780/001-YPM  

s firmou EG.D, a.s., Brno, IČO: 28085400 na pozemek p.č. 520/1 v k.ú. Herálec na Moravě 

za jednorázovou náhradu ve výši 2 tis. Kč. 

 Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 (chybí: Ing. I. Vráblová) 

 

5.13. ZO schvaluje Odměnu oddávajícím p. M.T. a p. H. Š. odměnu za rok 2022 ve výši 500,-- 

Kč/ 1 obřad a odměnu p. H. Štollové za přepis kroniky ve výši 6 tis. Kč.                                                                    

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 2  

 

5.14. ZO schvaluje Pověření Kraje Vysočina k zajištění dostupnosti poskytování sociálních 

služeb na roky 2023 – 2024 a pověřuje starostu jeho podpisem. 

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

 

5.15. ZO schvaluje Dohodu s Bc. O.G. na souhlas s používáním dešťové vody ke splachování 

WC u rodinného domu č.p. 586 za účele poskytnutí dotace na zachytávání srážkové vody 

s následným využitím. 

Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

 

5.16. ZO schvaluje po projednání  - (Návrh na pořízení změny Územního plánu zkráceným 

                                     postupem č.j. 822/2022 – došlo 5.12.2022): 

a) pořízení změny č. 4 Územního plánu Herálec 

b) obsah změny č. 4 Územního plánu Herálec, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 
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c) žádost obce Herálec o pořízení změny č. 4 Územního plánu Herálec podle ust. § 6 odst. 1 

písm. c) zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) 

ve znění pozdějších předpisů. 

Hlasování: Pro: 9, proti: 4, zdrž: 1  

 

5.17. ZO bere na vědomí doprovodný program na plese Obecního zastupitelstva a pověřuje 

kulturní komisi zajištěním programu. 

 

Další plánované veřejné zasedání ZO Herálec bude ve čtvrtek 12. 1. 2023 

v 17:00 hodin v budově bývalé České školy.  
 

 

Ohlédnutí za kulturou 
 

Adventní hra – poděkování  
 

V prosinci u nás v Herálci probíhala Adventní hra, do které bylo zapojeno 24 rodin. Každá z nich 

v daný den rozsvítila své vyzdobené okénko a pro děti nachystala nápovědu, kde domeček hledat. 

Velice nás těší zájem o hru, který byl tak veliký, že počet zájemců dokonce převýšil počet okének, 

které jsme chtěli rozsvítit.       

Chtěli bychom tímto všem zúčastněným poděkovat, protože bez jejich nadšení a zapojení by hra 

zrealizovat nešla. Každý den jsme žasli, jak krásné básničky (a dokonce dárečky) jste pro děti 

nachystali.  

Ještě jednou moc děkujeme a těšíme se opět za rok. 

 

Kulturní komise 

 

Se svolením autorky přidáváme jednu z nápověd, jako ukázku pro ty, kteří nás nemohli sledovat na 

FCB 

„Dnes vydej se až k hranici obce, 

k hnědým stříškám na žluté chaloupce. 

Za deště vem si radši holiny, 

na ty naše končiny. 

Baterka do ruky přijde vhod, 

pokud chceš najít náš vchod. 

Pod oknem svítí malý stromeček, 

bydlí tu dvě holčičky a jeden chlapeček. 

V kurníku slepičky s kohoutem spí, 

hluk ze silnice jim vůbec nevadí. 

Když odvážíš se ke světýlku jít, 

můžeš si úkoly na doma vzít. 

Sladkou odměnu na cestu zpátky, 

přejeme Vám krásné vánoční svátky.“ 

 

Mikulášské dovádění 

V neděli 4. prosince do Kulturního domu v Herálci zavítal Mikuláš se svým andělským 

doprovodem.  

I přesto, že byl sál plný hodných dětí s rodinami, přišli se na naše nejmenší podívat i čerti se 

samotným Luciferem. Do potemnělého sálu vlítli pekelníci. Mnohým zamrazilo, a nejen dětem. 
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Vládce pekel s Mikulášem přivítali všechny přítomné a následně se rozdělili dle svých předurčených 

rolí. Lucifer čekal s dalšími čerty na odvážné děti v pekle. Zahrát si skořápky, či nechat si otisknout 

razítko, měli odvahu jen někteří. Nejen proto se do sálu čerti vraceli, aby se dětem připomněli. 

Mezitím na sále probíhalo v klidné, nebeské atmosféře obdarování dětí. Mikuláš pronesl ke 

každému z dětí vlídné slovo a věnoval jim sladkosti, ovoce, ale i uhlí od pekelníků. I díky andělům, 

kteří stáli Mikuláši po boku, dostalo každé dítě svůj balíček. Kouzelně vyzdobený sál, ohnivě 

vyzdobené peklo – z každého koutu na všechny přítomné dýchala atmosféra dnešního dne. Na závěr 

si děti zatancovaly díky panu Gregorovi, který obstaral ozvučení. Děkujeme za účast a budeme se 

těšit na další setkání. 

 

                                                                                                                                   Kulturní komise 

 

 

 

Kino 

Dne 18.12. jsme si pro Vás v kulturním domě připravili promítání pohádky "Největší dar". Pohádka 

šla teprve začátkem prosince do velkých kin, tak jsme rádi, že se podařilo ji uvést i v naší vesničce. 

Pro návštěvníky byl připravený popcorn (jako v každém správném kině) a další drobné občerstvení. 

Děkujeme všem, kteří přišli, a doufáme, že jsme dětem, ale i dospělým, zpříjemnili předvánoční 

čas. 

                                                                                                                                   Kulturní komise 

 

 

Kultura v lednu 

Pozvánka na muzikálové představení 

Na sobotu 14.1. Vás Dětský divadelní spolek Svratouch zve na muzikálové 

představení plné známých tónů „Inzerát, aneb život je jedno velké 

překvapení“. Začátek bude v 18:00 v KD Herálec. Vstupné dobrovolné. 

                                                                                        Kulturní komise 

 

 

 

 

Zimní netradiční závody 

Dle sněhové nadílky a celkově příznivého počasí plánujeme 

závody v „Netradičním sjezdu na čemkoli“. Zváni jsou všichni 

malí i velcí odvážlivci, kteří mají chuť užít si jízdu na sněhu. Bližší 

informace včas zveřejníme na FCB obce.  

                                                                                Kulturní komise 
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 KDÚ-ČSL připravuje na 18.2.2023 tradiční maškarní ples.  
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ZPRÁVIČKY Z NAŠÍ ŠKOLIČKY 

V PROSINCI nás ve školce nemile zasáhla chřipková epidemie… Jediný den, kdy jsme se sešli 

v hojnějším počtu bylo na Mikuláše. Bylo to moc hezké dopoledne! Jak už se u nás stalo tradicí, 

děti přišly převlečené za čerty a anděly. Ráno jsme si udělali módní přehlídku, po svačince za námi 

přišel pan Mikuláš v doprovodu svých krásných andělů, kteří nám dokonce i zazpívali! Přišli i čerti 

a co jich bylo! Naštěstí děti byly statečné a čertů se nebály, ty méně odvážní seděli schoulení 

v ochraně u paních učitelek - Luciferek. I my jsme si pro Mikuláše natrénovaly krásné čertí písničky 

a básničky, a protože se Mikulášovi písnička líbila, a my mu slíbili že se polepšíme a budeme ještě 

hodnější, dostali jsme od Mikuláše perníky!  

Pak už to šlo s naším zdravím z kopce. Rýmu střídal kašel, horečky, a nebo střevní chřipky… žádné 

veselé období! I proto moc děkujeme rodičům, že se snažili zůstávat s nemocnými dětmi doma, 

chránili tím nejen ostatní děti, ale i nás učitele a tety. :-) 

15. prosince se ve školce konala „VÁNOČNÍ BESÍDKA“. Dopoledne přišly děti ve svátečním, 

přinesly s sebou na ochutnání cukroví od maminek a někteří i pro kamarády, nebo pro personál 

dárečky. DĚKUJEME!  Po svačince a ochutnávce cukroví nás čekala krásná vánoční pohádka, u 

které se nejen děti nasmály! A znenadání po pohádce se z vedlejší zelené třídy začaly ozývat divné 

zvuky. Zprvu měly děti strach, ale pak když jsme se zaposlouchali, zjistili jsme, že to jsou vánoční 

koledy! Vydali jsme se tedy druhou třídu prozkoumat. Jaké tam na děti čekalo krásné překvapení, 

navštívil nás sám Ježíšek. Děti se tak radovaly z nových hraček- „Cihličky pro dětičky“ (velké pevné 

kartonové bloky, ze kterých si děti postaví celý domeček), Albi tužka a kouzelné čtení, Korálky 

a pak interaktivní pomůcky pro rozvoj práce s interaktivním světem u dětí (na které je 

i v předškolním věku kladen čím dál větší důraz). Tak si děti zbytek dopoledne užily obklopeny 

novými hračkami. 

Odpoledne po odpočinku za námi přišli i rodiče na společné předvánoční setkání. I když se nás 

nesešlo mnoho, bylo to velmi příjemné odpoledne! Rodiče si s dětmi nejprve vyrobili ze starého CD 

svícínek, prohlédli si dárky, které děti dostaly pod stromeček a poté jsme si všichni společně 

zazpívali u stromečku. Na závěr si rodiče náhodně mezi sebou vyměnili doma vyrobená vánoční 

přání, která jak věříme, všem vykouzlila úsměv na tváři.  

Všem zúčastněným rodičům děkujeme za účast, budeme z tohoto příjemného dne ještě dlouho 

čerpat!  

Doufejme, že až se sejdeme v lednu, budeme plní síly a doženeme co jsme zameškali a užijeme si  

sněhovou nadílku! Však nás také čekají témata: zima, zimní sporty, ptáčci v zimě a zdraví a nemoci.  
Marie Černá 

Učitelka MŠ 
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,,Slavnost Slabikáře“ 
23. 11. 2022 se uskutečnilo v 1. třídě slavnostní předávání klíčů ke slabikáři.  

Za přítomnosti rodičů a prarodičů děti předvedly, co se již naučily. 

Klíče a slabikáře slavnostně předali starší žáci. 

Nezbývá než všem prvňáčkům popřát krásné a zábavné čtení! 

 

 
 

 

 
 

   Mgr. Jana Vyhlídalová 

 

https://www.obrazky.cz/?q=clipart&url=https://teacheramira.files.wordpress.com/2010/12/clipart1_transparent_rgkl.gif&imageId=ddfb664f5a073d69&data=lgLEEAoaiulIZiChayL6AP2_3-jEMFrZj3uGhCbnwT3IY02V8YyRXxIWwBPntDSTQcHkAQNebiZUi2jRBhFKzEbBlCqs285ZnuXlxAInMpPEAi8cxALmtcQC9PM%3D
https://www.obrazky.cz/?q=clipart&url=https://teacheramira.files.wordpress.com/2010/12/clipart1_transparent_rgkl.gif&imageId=ddfb664f5a073d69&data=lgLEEAoaiulIZiChayL6AP2_3-jEMFrZj3uGhCbnwT3IY02V8YyRXxIWwBPntDSTQcHkAQNebiZUi2jRBhFKzEbBlCqs285ZnuXlxAInMpPEAi8cxALmtcQC9PM%3D
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Florbal Jimramov 
Vybraní žáci 2. stupně se zúčastnili 

tradičního turnaje v Jimramově.  

V základní skupině jsme v prodloužení 

porazili Svratku a prohráli s Jimramovem B, 

což nám stačilo k postupu z druhého místa. 

V semifinále jsme tak narazili na vítěze 

druhé skupiny a to chlapce ze Sněžného. Ty 

se nám podařilo porazit 3:0 a postoupili 

jsme do finále. V něm jsme hráli 

s Jimramovem A. Po první půli jsme 

prohrávali 3:0, ale podařilo se nám 

v napínavém zápase snížit na 3:2 a nakonec 

jsme při powerplay inkasovali gól na 4:2. 

Našim žákům patří velké poděkování za 

výbornou reprezentaci naší školy. 

 

 

 

 

 

Florbal ČEPS CUP Nové Veselí 

Na konci listopadu se vybraní žáci 4. a 5. 

třídy zúčastnili florbalového turnaje 

v Novém Veselí. Naši žáci se florbal teprve 

učí, ale na turnaji se lepšili každým 

zápasem. Sice jsme skončili na posledním 

místě, ale ostudu naši žáci rozhodně 

neudělali a pokud budou dále trénovat 

s takovým nadšením, určitě se dostaví i 

první úspěchy. 
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Florbal 6. + 7. tříd Žďár nad Sázavou 
Na konci listopadu se naši žáci 6. a 7. tříd 

zúčastnili florbalového turnaje ve Žďáru nad 

Sázavou. Našim žákům se podařilo postoupit do 

semifinále, což je v konkurenci žďárských škol 

velký úspěch. V něm sice prohráli a nakonec 

prohráli i zápas o 3. příčku, ale i tak je krásné 4. 

místo velkým úspěchem. 

 

 

 

 

 

 

 

Florbal 8. + 9. tříd Žďár nad Sázavou 
I starší žáci se na konci listopadu zúčastnili 

florbalového turnaje. V těžké skupině 

remizovali s Novým Městem, těsně prohráli 

s Novým Veselím a se Žďárským Gymnáziem, 

které dokonce postoupilo do okresního kola. 

Přestože se našim žákům nepodařilo postoupit 

ze skupiny, je vidět velké zlepšení oproti 

minulým turnajům.  

Všem žákům patří velké poděkování za vzornou 

reprezentaci naší školy. 

 

 

Mgr. Vojtěch Uchytil 

 

 

 

Divadelní představení  
     V pondělí 19. prosince navštívili žáci 7., 8. a 9. ročníku divadelní představení Tajemství, šílenství 

podivnost, láska v Horáckém divadle v Jihlavě. Divadelní představení s podtitulem Ženy Boženy 

Němcové připomnělo známé ženské postavy z děl Boženy Němcové. Tajemství ztělesňovala 

postava Karly ze stejnojmenné povídky, příběh nešťastné Viktorky z Babičky Boženy Němcové byl 

skryt v části názvu šílenství, podivnost představovala Divá Bára a nešťastnou lásku nám 

připomněly postavy dvou sester, inspirací byla povídka Sestry. 

     Představení bylo zpracováno velmi moderně, aby zaujalo diváky i v současné době.  

     Prožili jsme v divadle pěkné adventní dopoledne a věřím, že se žákům představení líbilo. 

Mgr. Blanka Junková 
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Muzeum Velká Bíteš. 
Máme listopad, mrazivé ráno a my vyrážíme linkovým autobusem do Žďáru nad Sázavou a pak 

pokračujeme do Velké Bíteše, kde máme domluvenou prohlídku muzea s expozicí historie Velké 

Bíteše a expozicí minerálů a hornin.   

V Muzeu nás přivítal správce muzea pan Kříž, který nás krátce seznámil s historií Bítešska a sdělil 

nám základní informace o expozici hornin a minerálů, které jsou zde uspořádány do skupin, a to 

podle jejich teploty krystalizace. Poté nám paní učitelka rozdala připravené tabulky a my jsme při 

prohlídce expozice zařazovali jednotlivé minerály do mineralogických skupin, o kterých jsme se 

učili ve škole. Na závěr jsme shlédli krátký film, natočený při průzkumu menších podzemních 

jeskyní nedaleko Velké Bíteše. 

Také jsme využili toho, že ve druhém patře muzea se konala prodejní vánoční výstava a někteří 

z nás si domů odváželi i nějakou ručně vyrobenou vánoční maličkost. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Žáci deváté třídy 
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Školní kolo Olympiády v českém jazyce 
     V pondělí 5. prosince se sešli zájemci o český jazyk na Olympiádě z českého jazyka. Ta je určena 

žákům 8. a 9. ročníku. Olympiáda má dvě části – gramatickou a slohovou. Úkoly jsou převážně 

zaměřeny na stylistickou úpravu textu, hledání vhodných formulací, vysvětlování významů slovních 

spojení.  Soutěžící musí tedy nad zadáním úkolů hodně přemýšlet. Uplatňují tedy nejen svoje 

vědomosti, které získali v hodinách českého jazyka, ale i určitou míru svého jazykového citu.  Ve 

druhé části žáci píší sloh na zadané téma. V letošním roce měli zpracovat volným slohovým útvarem 

téma „Na listopadu se mi líbí/nelíbí…“. 

     Letos se olympiády zúčastnilo 7 žáků. Na 1. místě se umístila Barbora Slámová z 9. ročníku, 

2. místo obsadila Tereza Gregorová z 8. ročníku. Třetí místo si odnáší Lucie Hromádková z 9. třídy. 

Do okresního kola postupují dva nejúspěšnější soutěžící. 

     Blahopřeji vítězkám, všem ostatním děkuji za účast v soutěži a reprezentaci školy. 

                               Mgr. Blanka Junková 

 

Olympiáda v anglickém jazyce – školní kolo. 
Ve druhé polovině listopadu proběhlo školní kolo anglické olympiády pro děti z 2. stupně. 

Žáci změřili své síly v poslechu, porozumění textu, rozsahu slovní zásoby i gramatické kompetenci. 

Celkově se této soutěže zúčastnilo 15 žáků. Soutěž je však rozdělena na dvě věkové kategorie. 

V kategorii I. A se utkali žáci 7. ročníku.  Naprosto jednoznačně zvítězil Martin Ruprecht, který 

získal plný počet bodů. Na paty mu však šlapalo další 5 spolužáků, kteří měli velmi malý bodový 

rozestup.  Všichni předvedli pěkné výkony a děkujeme za zapojení do této soutěže Maye 

Dvořákové, Natálii Skryjové, Petře Janouškové, Janu Ptaszekovi a Sebastianu Slámovi. 

V kategorii II. A již byla konkurence o něco větší. Přihlásilo se 9 žáků, tentokrát 

z 8. a 9. tříd. První místo získala Tereza Gregorova z 8.třídy s plným počtem bodů. Na druhém místě 

se umístil jen o bodík Tomáš Kunc, taktéž z 8.třídy a na třetím místě Adriana Feňová z 9.třídy. Na 

dalších místech se umístili – Přemysl Brázda z 8.třídy, Josef Vomáčka z 9.třídy, Tomáš Netolický 

z 8.třídy, Lucie Skryjová z 9.třídy, Justýna Vaisová z 8.třídy a Eliška Svobodová z 8.třídy. Všem 

samozřejmě moc gratulujeme! Martin a Terezka nás budou reprezentovat v okresním kole této 

soutěže, které se uskuteční v březnu 2023 ve Žďáru nad Sázavou. 

Keep your fingers crossed for them, neboli česky – držte jim palce! 

 

Mgr. Simona Brudovská 
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Dějepisná olympiáda             

    Školní kolo dějepisné olympiády proběhlo 6. prosince a zúčastnilo se ho celkem 11 žáků z 8. a 9. 

ročníku. Tematické zaměření letošní olympiády bylo zajímavé – „Rozdělený svět a Československo 

v něm – 1945-1992“. Při zpracování jednotlivých úkolů 

museli žáci projevit nejen znalosti z našich a světových 

dějin, ale i schopnost orientace v textu a kritického 

myšlení. Všem účastníkům děkuji, chválím je za velmi 

dobré výsledky a postupujícím přeji úspěšné zvládnutí 

okresního kola. 

 

             Celkový počet bodů – 60 

1. Šimon Adámek (8. roč.) - 54 bodů 

2. Jonáš Horák (8. roč.) – 46 bodů 

3. Jakub Ptáček (8. roč.) – 45 bodů 

                                                                                            Mgr. Petra Slámová 

 

Vánoční turnaj ve stolním tenise 

Tak jako každoročně jsme zakončili rok turnajem 

ve stolním tenise. Přihlásilo se 17 žáků z druhého 

stupně. Nejdříve hráči poměřili své síly 

v základní skupině, ze které postupovali vždy dva 

hráči.  

Do finále tedy postoupilo 6 hráčů s tímto 

výsledkem. 

 

1. Ondřej Fajmon 

2. Lukáš Brázda 

3. Adam Suchý 

 

Mgr. Pavla Dlouhá 

Všechny aktuální informace jsou pravidelně 

uveřejňovány na našich webových stránkách školy www.zsheralec.cz, nebo ve školním systému Edookit. 

 

http://www.zsheralec.cz/
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SPORT 

 
MUŽI 

Zasloužený odpočinek pomalu ale jistě končí a nastává období, které je mezi fotbalisty označováno 

jako nejméně oblíbené. Nabírání fyzické kondice samozřejmě nemine ani nás a můžeme si být jisti, 

že trenér Skála přichystal jako vždy výživnou zimní přípravu. Ta vyvrcholí již tradičním 

soustředěním, tentokrát jsme využili prostory našeho gólmana Davida Kubici a útočiště pro první 

víkend v únoru jsme zvolili na Fryšavě. Pilovat se bude také herní stránka, přípravné zápasy bychom 

měli odehrát s celky hrajícími o soutěž výše, jistý je zatím střet s rezervou Nového Města, o 

termínech a finálních soupeřích Vás budeme informovat v příštím čísle.  

Pohodovou atmosféru v kabině i na hřišti potvrzovala týdenní anketa na webu fotbalunas.cz, kde se 

po každém kole vybírá ze všech týmů sestava kola. Že táhneme za jeden provaz v kabině a navíc 

máme silnou fanouškovskou základnu, to jsme ukázali v hlasování o hráče kola, které se nám 

podařilo ovládnout hned 6x a my pro Vás máme první tři rozhovory, které jsme převzali z tohoto 

portálu věnujícímu se amatérskému fotbalu. V příštím čísle se můžete těšit na druhou polovinu 

rozhovorů s Mílou Boháčem, Jirkou Skálou a Peťou Hamákem.  

 

Po vítězství nad Bedřichovem – David Kubica 

Davide, gratuluji ke zvolení hráčem kola. Čeká tě nějaký příspěvek do kasy? Ano čeká, a to 

dokonce trojnásobný. První start, první nula a ještě k tomu hráč kola, takže to mám za nějaký ten 

litr Rumu. 

Sledoval jsi hlasování? Kdo tě podpořil v tom, že jsi vyhrál? Popravdě jsem ho moc nesledoval, 

kdyby mi kluci nenapsali, tak bych asi ani nevěděl, že jsem se do sestavy dostal. Hlasování jsem 

jednou vysdílel na Facebooku a zbytek nechal na kamarádech a asi jich ještě pár mám, když jsem 

vyhrál (smích). 

O víkendu jste porazili Bedřichov. Jak bys zápas popsal? 

První poločas był o něco málo lepší Bedřichov, měli o pár šancí víc, ale my jsme celkem dobře 

bránili a poté jsme z jednoho brejku udeřili. Naštěstí se nám do konce poločasu podařilo přidat druhý 

gól, a tak jsme mohli druhý poločas odehrát s větším klidem, což se myslím projevilo, protože jsme 

si to zkušeně pohlídali. 

Bedřichov sám sebe pasoval na aspiranta postupu. Jak jste se na zápas chystali? 

Na zápas jsme se připravovali, tak jako na každý jiný, nic speciálního. V kabině jsme si řekli, že 

musíme dobře bránit a občas je zapresovat, což jim dělalo problémy. Celkově si myslím, že jsme 

ten zápas zvládli velmi dobře ve všech fázích až na pár výjimek. 

Při které šanci soupeře ti bylo nejhůře? 

Určitě to było při té na začátku prvního poločasu, někdy kolem 10. minuty, kdy propadl centr až na 

zadní tyč na malé vápno, kde zůstal úplně sám hráč, který zpracovával balon a z druhé dával do 

skoro prázdné brány. Snažil jsem se co nejrychleji přesunout a skočit mu pod nohy, abych byl co 

nejblíže a naštěstí mě trefil do ruky. Myslím, že hned z brejku jsme dali gól na 1:0, takže bych to 

bral jako zlomový okamžik utkání. 

V dalším kole hostíte Želetavu. Co od zápasu čekáš? 

Vůbec nevím, co od zápasu můžu čekat. Želetavu neznám, ale my se musíme soustředit sami na 

sebe, a když předvedeme stejný výkon jako proti Bedřichovu, tak 3 body zůstanou doma. 

Jak se stalo, že ses v létě přesunul ze Sněžného do Herálce? 

Já už jsem chtěl s fotbalem před pár rokama skončit a věnovat se jenom futsalu a malé kopané, 

protože mě chytání přestalo bavit. Loňskou sezonu jsem odehrál ve Sněžném, kam mě ukecal 

Michal Vašek, abych si ještě kopnul. Tam jsem hrával celou sezonu středního záložníka nebo v 

útoku. Poslední zápas nás bylo jenom 10 do hry, a tak jsem po 3 letech musel do brány, kde jsem se 

celý zápas nenudil a i v 10 lidech jsme vyhráli 1:0 a mě to zase v bráně chytlo. Pár dnů na to se mi 
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ozval Roman Holeš, jestli bych nechtěl jít chytat do Herálce, že je tam super parta kluků a shání 

gólmana, a tak jsem si řekl, že to teda ještě zkusím. 

Jaké máte v Herálci ambice? 

Tak po prvním zápase, kdy jsme porazili Bedřichov, který chce postoupit, takže nemůžeme mít jiné 

ambice než postoupit také. Ale ne, určitě chceme hrát vyšší patra tabulky, než se hrálo loni, kdy 

klukům nevyšlo jaro. 

Jaký je tvůj oblíbený post na hřišti? 

Jelikož jsem za poslední 2 roky odehrál snad všechny posty, tak je mi to vcelku jedno, ale v Herálci 

mám místo v bráně a určitě se jinam nepohrnu. 

Jaký je tvůj oblíbený tým? 

Real Madrid 

Kdy nebo jak jsi začal s fotbalem, kdo tě k němu přivedl? 

Začal jsem asi ve 12, kdy mě kamarád vzal v Brně na trénink do ČAFC Židenice, kde jsem s 

fotbalem začínal. 

Čím je pro tebe vlastně fotbal? 

Dříve byl fotbal vždy na prvním místě, ale postupem času jsem ho musel přeřadit trošičku dozadu. 

Začal jsem podnikat a nemám už tolik času jako dřív a někdy musí jít fotbal stranou. Naštěstí mám 

hodnou přítelkyni, která za mě občas zaskočí a já můžu na trénink nebo zápas. 

VÝBĚR DAVIDA KUBICI: Největší kliďas týmu: Vojta Uchytil; Největší srdcař týmu: Milan 

Boháč; 

Největší bavič týmu: Samozřejmě já, Nejrychlejší hráč týmu: Roman Holeš, Hráč s nejtvrdší 

střelou: 

Roman Holeš, když jednou ze sta kopne nártem a ne plackou (smích) 

 

Po vítězství nad Želetavou – Tadeáš Otava 

Tadeáši, gratuluji ke zvolení hráčem kola. Čeká tě nějaký příspěvek do kasy? 

Děkuji moc... Ano čeká, pokladník mi to už spočítal. Zrovna se to všechno sešlo (nový hráč, první 

gól, sestava kola) a vychází to na tři lahve. 

Sledoval jsi hlasování? Kdo tě podpořil v tom, že jsi vyhrál? 

Hlasování jsem sledoval hned od začátku, co kluci poslali, že jsem se do sestavy dostal. Udělalo mi 

radost už to, že v sestavě jsem a ještě větší, že se mi podařilo vyhrát hráče kola. Podporovali mě 

samozřejmě kamarádi, ale největší zásluhu má asi náš pokladník Marin Miličevič. 

O víkendu jste porazili Želetavu. Jak bys zápas popsal? 

V zápase jsme byli lepším týmem. Po většinu zápasu jsme dominovali na míči, bohužel jsme se 

nevyvarovali dvou chyb, které soupeř gólově využil. Celý tým makal na 100 % a díky tomu se nám 

podařilo otočit vývoj utkání a získat tři body. K našemu dobrému výkonu také přispěli skvělí 

fanoušci, kteří nás hnali celý zápas kupředu. 

Připsal sis první branku v dresu Herálce. Můžeš nám ji popsat? 

Po soupeřově výkopu získal na půlce míč Martin Kovář, který ho posunul na Jardu Štěrbu, ten mi 

nahrál někde na hranici velkého vápna, já si míč přebral a vystřelil z pravé strany pod břevno na 

přední tyč. Velkou radost jsem udělal hlavně taťkovi, který to měl po zápase na baru těžké (smích). 

V dalším kole jedete na hřiště FŠ Třebíč. Co od zápasu čekáš? 

Jsou jeden z dalších aspirantů na postup, takže to určitě bude těžký a vyrovnaný souboj. Stejně jako 

my mají dvě výhry, proto doufám, že se nám podaří zápas vyhrát a udržet se v čele tabulky. 

V loňské sezóně jsi začal nakukovat do žďárského áčka. Nechtěl ses o své místo více porvat? 

Párkrát jsem se dostal i do základní sestavy, ale po většinu času jsem nastupoval jako náhradník. 

Teď jsem hráč Herálce, ale nikde není dáno, že se o své místo ve žďárském áčku ještě neporvu. 

Jaká je podle tebe dle dosavadních zápasů úroveň 1.A třídy? 

Rozdíl mezi divizí a 1.A třídou je hodně velký. Hra je o něco pomalejší a fyzicky méně náročná. 

Ale pořád je to poměrně na úrovni. 
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Co rozhodlo o tvém návratu do Herálce? 

Neshoda klubů na mém přestupu. 

Jaký je tvůj oblíbený tým? 

Real Madrid 

Kdy nebo jak jsi začal s fotbalem, kdo tě k němu přivedl? 

K fotbalu jsem se dostal asi v sedmi letech, když mě můj taťka zavedl na můj první trénink právě 

tady v Herálci. Jelikož jsem v tu dobu zde neměl svoji věkovou kategorii, musel jsem hrát s o 2 roky 

staršíma dětma, což bylo ze začátku dost náročné. 

Čím je pro tebe vlastně fotbal? 

Fotbal je pro mě velkou součástí mého života. Fotbalem a sportem celkově žiju od malička a jen 

těžko si dokážu představit žádný sport nedělat. 

VÝBĚR TADEÁŠE OTAVY: Největší kliďas týmu: Vojta Uchytil; Největší srdcař týmu: Josef 

Peňáz; 

Největší bavič týmu: Marin Miličevič, Ondra Černý; Nejrychlejší hráč týmu: Petr Hamák; Hráč s 

nejtvrdší střelou v týmu: Radim Kadlec 

 

Po remíze s FŠ Třebíč – Roman Holeš 

Romane, gratuluji ke zvolení hráčem kola. Čeká tě nějaký příspěvek do kasy? 

Děkuji, určitě něco bude. Nějaká ta flaška padne, však on si to u mě náš pokladník vybere. 

Sledoval jsi hlasování? Kdo tě podpořil v tom, že jsi vyhrál? 

Hlasování jsem sledoval. Určitě mě podpořili kluci z kabiny a fanoušci z Herálce. Dočkal jsem se 

samozřejmě podpory i z okruhu rodiny a kamarádů. 

O víkendu jste remizovali na hřišti FŠ Třebíč. Jak bys zápas popsal? 

FŠ Třebíč řadím mezi jeden z nejfotbalovéjších týmů, se kterými jsem se v této soutěži setkal. 

Myslím, že utkání mělo pro oko diváka slušné parametry. Domácí na nás od začátku vlítli a bylo 

jasné, že nás nečeká nic lehkého. Působili jsme první poločas možná trošku ustrašeným dojmem. O 

půli jsme si řekli, že si začneme věřit a vlítneme na ně my. To se vyplatilo a i přesto, že ke konci 

zápasu domácí neproměnili pokutový kop, tak beru tuto remízu za spravedlivou 

Vstřelil jsi vedoucí branku. Můžeš nám ji popsat? 

Po rychlém přechodu do útoku z naší poloviny hřiště jsem obdržel dobrou přihrávku mezi obránci 

od Jirky Skály a obstřelem o tyč vstřelil vedoucí gól 

V dalším kole hostíte ve šlágru kola Jemnicko. Co od zápasu čekáš? 

Určitě nás nečeká nic lehkého. Jemnicko ukazuje každým rokem, jak kvalitním mančaftem je. 

Očekávám fotbal plný soubojů, který bude diváka bavit. 

Letos jsi vstřelil ve třech zápasech už dvě branky. Blýská se u tebe v tomto ohledu na lepší časy? 

Doufejme, že ano. Kluci sami říkají, že už bylo načase, aby mi to tam začalo padat. Tak snad to 

bude pokračovat. 

Do sezóny jste vstoupili parádně. Můžete hrát o špici tabulky? 

Kvalitou na to určitě máme. Máme v týmu dobré hráče, bojujeme na hřišti jeden za druhého a hlavně 

chceme hrát fotbal. Myslím, že oproti minulému ročníku to na hřišti začíná pomalu klapat. Tenkrát 

přišlo pár nových kluků, přišel staronový trenér a na hřišti to bylo znát, že si to chvíli potřebuje 

sednout. Proto si tentokrát myslím, že o tu špici hrát můžeme. 

Jaký je tvůj oblíbený tým? 

SK Slavia Praha, Herálec, Manchester United. 

Kdy nebo jak jsi začal s fotbalem, kdo tě k němu přivedl? 

Jak to skoro u všech dětí bývá, přivedl mě k fotbalu táta, který mě vzal v mých 8 letech na můj první 

trénink do nedalekého Jimramova 

Čím je pro tebe vlastně fotbal? 

Fotbal už se stal víceméně mojí součástí. Nevím, jestli bych si momentálně představil bez něj být. 

Je to něco, kdy člověk může být sám sebou. 
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VÝBĚR ROMANA HOLEŠE: Největší kliďas týmu: Vojtěch Uchytil; Největší srdcař týmu: 

Milan Boháč; Největší bavič týmu: Radim Kadlec; Nejrychlejší hráč týmu: Petr Hamák; 

Hráč s nejtvrdší střelou v týmu: Tadeáš Otava 

Hodnocení podzimu – starší přípravka 
Starší přípravka musela být doplněna o hráče z mladší přípravky, aby vůbec mohla začít hrát. Začátek sezóny 
byl pro nás o něco horší, ale díky pravidelným tréninkům, kde postupně děti objevovaly pravidla fotbalu a 
souhru na hřišti, se nám začalo dařit a párkrát jsme zvítězili. Celkem přípravku navštěvuje 16 dětí, z toho 12 
můžeme postavit do hřiště a hrát zápas. Tréninky máme pravidelně každé úterý a pátek. V létě trénujeme 
na fotbalovém hřišti v Herálci a v zimě v tělocvičně naší školy. Snažíme se hlavně o to, aby děti fotbal bavil, 
měly pohyb, našly nové kamarády a užily si i legraci. 
Tímto bych chtěl také poděkovat kolegům trenérům za jejich čas a chuť. Dětem za šikovnost, bojovnost a 
radost hrát fotbal. Rodičům za pomoc při přípravě hřiště a organizaci před, během i po zápase a službě ve 
stánku s občerstvením. 
Těšíme se společně na další sezónu a i na nové spoluhráče, kterým je cesta do našeho týmu otevřena. Tak 
se neboj a přijď hrát fotbal i TY!!!!!                                                           
                                                                                                                                      Petr Čejka – trenér 
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Společenská kronika 

  
V měsíci lednu oslaví své životní jubileum tito naši spoluobčané: 

 

   2.1. Ladislav Maštalířský, Český Herálec 383, 89 let 

   5.1. Blažena Burešová, Herálec 373, 85 let                       

 13.1. Bohuslava Vodičková, Český Herálec 34, 84 let 

19.1. Blažena Netolická, Český Herálec 38, 83 let 

20.1. Lenka Pekařová, Český Herálec  479, 55 let 

21.1. Jiří Smutný, Český Herálec 149, 55 let 

28.1. Lubomír Gregor, Český Herálec 22, 65 let 

29.1. Pavel Teplý, Český Herálec 446, 65 let 

 

Blahopřejeme a do dalších let přejeme hodně štěstí, zdraví a spokojenosti. 

 




Inzerce: 
 

Palivové dřevo Kavalír: tf: 602583538, kavalir@tomasmail.cz 

Ceník rovnaného štípaného palivového dřeva platný od 1. ledna 2023 

délka polen 1m 50 cm 33cm 25cm 

měkké jehličnaté (smrk, borovice, modřín) 1500 Kč/prm 1600 Kč/prm 1800 Kč/prm 1800 Kč/prm 

bříza, olše 1700 Kč/prm 1900 Kč/prm 2000 Kč/prm 2100 Kč/prm 

Tvrdé listnaté (buk, jasan, akát) 2000 Kč/prm 2200 Kč/prm 2400 Kč/prm 2500 Kč/prm 

 

 


 

Tradiční tříkrálová sbírka 

Koledníci budou koledovat po Herálci 28.-30.12.2022. 

1 kasička bude umístěna v prodejně COOP 

do 9.1.2023.  

Děkujeme za vaše dary.                                          

                                                                                                          

KDÚ-ČSL Herálec 
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